
 
 
 

Til stede: Calle Andersen (CA), Folker den Braber (FdB), Eli Wiborg (EW), Øistein Skyberg 
(ØS), Jeanette Arntzen (JA), Ole Frederik Melleby (OFM), Petter Magdalon Mowinckel 
(PMM), Ottar Wille (OW), Alexandra Amaral (AA), Theodor Godheim (TG) og Espen 
Guttormsen (EG) 
 
Gjester: Rune Strømqvist (Kontrollkomite) og Svein Are Løtveit (SiS) 
Forfall:  

 
 

VEDTAKSSAKER 
SAK 01/07/23 Godkjenne protokoll styremøte 6/2023 

 
Styret godkjente protokoll 6/2023 
 

SAK 02/07/23 Endring av stillingsbrøken til daglig leder, samt lønnsjustering 
 
Styret besluttet å endre brøken fra 70% til 80% fra og med 1. juni 2023, basert på at han også 
får ansvar for J/70ene, Sonarene og Expressene.  
 

SAK 03/07/23 Beslutte samarbeid med Kurs AS 
 
FdB ga en orientering om bakgrunnen for samarbeidet. 
Styret delegerte til FdB og EG å gjøre avtalen med Kurs AS, men ba de også holde dialog med 
de i foreningen som har erfaring med søknader, som Steinar Willassen, for eventuelle innspill. 
 

ORIENTERINGSSAKER 
SAK 04/07/23 Økonomigjennomgang v/EG 

• Rapport per 31.05 
 
EG orienterte om lavere inntekter enn budsjettert og hvor det var tatt kostnadskutt 
for og fortsatt styre mot budsjettert resultat.  
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

SAK 05/07/23 Høyhastighetstrening i Slemmestad/Vollen 
 
EG orienterte styret om den nye høyhastighets kursvisksomheten som bedrives mellom 
Slemmestad og Vollen. Denne kan skape utfordringer for onsdagsregattaene og for øvrig 
ferdsel i området.  
 
Styret tok orienteringen til etterretning og delegerte til PMM og OFM å utrede hvordan 
foreningen skal forholde seg til denne høyhastighetstreningen, samt hvilken hjemmel de har 
til å bedrive kursvirksomheten. 
 

SAK 06/07/23 Kort orientering fra komiteene. 
• Info/marked 
• Sport 

Styremøte Asker seilforening august 2021 
Sted: Asker Seilforening 
Dato: 30.08.21 

Protokoll ST – møte ASF 7/2023 
Sted: Asker SF klubbhus på Tangen 
Dato: 05.06.23 
Kl: 18.00 – Sosialt med enkelte komiteledere fra kl. 19.30 
 



• Anlegg 
• SIS 

 
Sport informerte om god deltakelse. Det er 57 aktive seilere. EW informerte styret om at hun 
mener det ikke er forsvarlig å ha større grupper før man har flere følgebåter tilgjengelig. 
Anlegg informerte om det generelle vedlikeholdet og hvordan man så for seg en klarere 
ansvarsfordeling på materiell, slik at alt utstyr og anlegg holdes ved like. 
SIS ved Svein Are Løtveit orienterte kort om aktiviteten. De har først og fremst fokus på 
«Vindskift» aktivitet. De har prøvd å få rekruttering til paraseilingen, men opplever at det er 
vanskelig å nå målgruppen. 
Styret tok orienteringene til etterretning. 
 

DISKUSJONSSAKER 
SAK 07/07/22 Tildeling og ansvarsfordeling følgebåter og klubb båter 

 
Det er økende press på følgebåtene. Det er spesielt stor pågang på følgebåtene på torsdager 
som følge av flere grupperinger i 2023 enn i 2022. Dette gjelder først og fremst JSK og 
Optimist. JSK har nå økt til 3 grupper og har derfor behov for 2 følgebåter. Optimist er nå delt 
i 3 grupper med flere trenere på hver gruppe. Dette gjør at også de trenger flere følgebåter nå 
enn tidligere.  
I tillegg har det dessverre alle følgebåtene vært operative til sesongstart. Dette vil endres med 
andre rutiner fra og med 2024. 
 
 

SAK 08/07/22 Paraweekend 16. – 18. juni. Organisering og bemanning 
 
I stede for en diskusjon ble det besluttet at EG koordinerer behovene og ønskene med SiS v/ 
Svein Are Løtveit. 
 

SAK 09/07/22 Møtedatoer høst 2023 
 
Det ble beslutte å avholde styremøter på følgende datoer: 28/8 – 25/9 – 23/10 – 10 – 11/11. 
Møtet i november blir avholdt på Ullevål for å få dialog og samarbeid med NSF. 
 

  
EVENTUELT 

  
 


